
Rondvraag van de commissie Ruimte d.d. 7 december 2017 

 

Vragen van de fractie SP, K. Duijsters 

 

-Wat is de stand van zaken mbt de Lichtenberg? Is er al zicht wanneer er met het restaureren 

begonnen wordt? 

-Wat is de stand van zaken mbt de Boostenzalen? 

 

 


